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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 25 stycznia 2021 r. 

 
Przed rozpoczęciem posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta, odbyło się zdalne 

spotkanie ze Społecznym Komitetem działającym przy Morskiej Stoczni Remontowej 

„Gryfia”, w celu przedstawienia informacji o aktualnej sytuacji stoczni i należących do niej 

terenów w Świnoujściu. Notatka z przedmiotowego spotkania stanowi załącznik do protokołu. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu, 

7. Prezes TBS Lokum sp. z o.o. w Świnoujściu, 

8. Dyrektor Zarządzający Pomorskiej Grupy Konsultingowej S.A., 

9. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 25 stycznia 2021 roku o godz. 1400 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty przy 14 głosach za. 

Porządek obrad został przyjęty przy 12 głosach za, głosów przeciwnych nie było, 1 głos 

wstrzymujący się. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji za 2020 r. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił 

sprawozdanie z działalności komisji za 2020 r. 

Dyskusja. 

Kolejno zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z działalności komisji za 2020 r. 

Za głosowało 14 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 3 – Przyjęcie planu pracy komisji na rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił projekt 

planu pracy komisji na rok 2021 (załącznik nr 4 do protokołu). 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano poprawki do projektu planu pracy komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził głosowanie 

nad przyjęciem planu pracy komisji na rok 2021 wraz z poprawkami. 

Za głosowało 14 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Plan pracy komisji na rok 2021 został przyjęty i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat i częściowych zwolnień z opłat za pobyt dziecka w Żłobku 

Miejskim w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 8 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 

granic przystani morskiej w Świnoujściu – Łunowie. 

 

Projekt uchwały przedstawił Główny Specjalista ds. Gospodarki Morskiej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 14 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych  

na lata 2020 – 2024. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji został przedstawiony przez Prezes Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 7 – Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi ZWiK Sp. z o.o. na lata 2020 – 2024 

(pkt z planu pracy komisji). 

 

Informację w formie prezentacji została przedstawiona przez Prezes Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji 

„Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Miasto Świnoujście”. 

 

Projekt uchwały przedstawili w formie prezentacji Naczelnik Infrastruktury i Zieleni 

Miejskiej oraz Dyrektor Zarządzający Pomorskiej Grupy Konsultingowej S.A. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 14 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych  

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Infrastruktury i Zieleni Miejskiej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji 

celowej na dofinansowanie zadania pn. Modernizacja infrastruktury ogrodowej 

Rodzinnego Ogrodu Działkowego „Granica”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 13 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji 

celowej na dofinansowanie zadania pn. Remont „Domu Działkowca”  

wraz z zagospodarowaniem terenu wokół, odnowienie pomieszczeń oraz zaadaptowanie 

jednego z nich na bibliotekę, naprawa ogrodzenia Rodzinnego Ogrodu Działkowego 

„Kotwica”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 13 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawiły w formie prezentacji Zastępca Prezydenta Miasta Barbara 

Michalska oraz Prezes TBS Lokum sp. z o.o. 

Dyskusja, w trakcie której zaproponowano, aby projekt przedmiotowej uchwały przełożyć  

na kolejną sesję Rady Miasta. 

Dyskusja. 

Nie wypracowano opinii do projektu uchwały. 

 

Ad. pkt 14 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych wymogów Raportu o stanie Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Sekretarz Miasta Krzysztof Bagiński zgłosił poprawkę w §2 projektu uchwały (tj.): 

„IX. Oświata i wychowanie dzieci i młodzieży 

1. Liczba i wykaz placówek, dla których miasto jest organem prowadzącym. 

2. Liczba i wykaz placówek, dla których miasto jest organem rejestrującym. 

3. Placówki, dla których miasto jest organem dotującym.”. 

Przewodniczący Komisji Doraźnej Jan Borowski zapytał, czy członkowie Komisji Doraźnej 

nie mają uwag do wniesionej poprawki. Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z poprawką – za opinią pozytywną głosowało 

12 członków Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. pkt 15 – Wolne wnioski. 

Radny Stanisław Bartkowiak zwrócił do Zastępcy Prezydenta Miasta Barbary Michalskiej  

z zapytaniem dotyczącym pisma Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Szczecinie  

w sprawie przedsięwzięcia pn. "Rozbudowa ulicy Sienkiewicza w Świnoujściu",  

czy zastrzeżenia zostały wyjaśnione, czy to nie utrudnia realizacji bardzo ważnej inwestycji. 

Następnie poruszył temat umieszczonego na stronie BIP Urzędu Miasta obwieszczenia 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach zabudowy terminalu kontenerowego, poprosił o informacje na ten temat  

na sesji Rady Miasta. 

Kolejno zwrócił się do Zastępcy Prezydenta Miasta Pawła Sujki z prośbą o przekazanie 

informacji na sesji Rady Miasta dotyczącej trzech punktów szczepień przeciwko  

SARS-CoV-19 do których rejestrują się mieszkańcy Świnoujścia. 

 

Radny Ryszard Teterycz zgłosił wniosek z prośbą o rozważenie wydzielenia pasa dla rowerów 

na ul. Matejki, odcinek od skrzyżowania z ul. Konstytucji 3 maja do ul. Słowackiego. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska odpowiedziała radnemu Ryszardowi 

Teteryczowi. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek zwróciła się  

z wnioskiem do Zastępcy Prezydenta Miasta Barbary Michalskiej o przedstawienie stanu 

realizacji przebudowy ul. 1 Maja w Karsiborze. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska odpowiedziała, że informacja zostanie 

przedstawiona na sesji Rady Miasta oraz poinformowała, że na stronie www.swinoujscie.pl  

w zakładce „INWESTYCJE” aktualizowane są na bieżąco informacje o inwestycjach  

w mieście. 

 

Radny Stanisław Bartkowiak zwrócił się z pytanie o sytuację w Zgromadzenia Celowym 

Związku Gmin R-XXI. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska udzieliła informacji dotyczących 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poprosił delegata Gminy 

Miasto Świnoujście o informacje dla radnych na e-maila dotyczące Zgromadzenia Celowego 

Związku Gmin R-XXI. 

 

Radny Jan Borowski, delegat Gminy Miasto Świnoujście do Zgromadzenia Celowego Związku 

Gmin R-XXI potwierdził, że będzie przekazywał informacje. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek podziękowała 

Naczelnikowi Ochrony Środowiska i Leśnictwa za szybką reakcję w sprawie składania na 

prawobrzeżu Świnoujścia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Ad. pkt 16 – Zamknięcie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 25 stycznia 2021 roku o godz. 2002. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


